

L'Opéra de Baugé le 26 juillet 2018

« Orphée aux enfers »
de Jacques Offenbach



C'est par une vague de chaleur qu'une vingtaine de membres de F-GB se sont installés sur les pelouses des 'Capucins' pour assister à 'Orphée aux enfers' de Jacques Offenbach. Avec cette présentation drôle et enjouée, nos amis, Bernadette et John Grimmett, se sont surpassés. Des costumes festifs et une ambiance gaie, déjà on se demande quel opéra choisir pour notre programme d'été 2019. Pourquoi pas 'la Flûte enchantée' de Mozart ?



The heatwave of 2018 didn't stop 20 members of F-GB attending a performance of 'Orpheus in the Underworld' by Jacques Offenbach at Baugé's annual Opera Festival. Drinks for starters, a picnic on the lawns in the interval between the two acts; our friends, Bernadette and John Grimmett again did us proud this year. The atmosphere was gay, the production festive, the costumes superb. We left wondering already which opera to choose next year. Mozart's 'The Magic Flute'? Why not?



L'Opéra de Baugé c'est Glyndebourne en Touraine
The best of both worlds